
 

DOAR LUAȚI-L PE CRISTOS IN INIMĂ ; 
EL VA AVEA GRIJĂ DE RESTUL 

Spiritual  Building  Stone  No. 2 

              Piatra de Zidire Spirituală Nr. 2 

 

2 Corinteni 3: 1-6 , „ ... Voi sunteŃi arătaŃi ca fiind epistola lui Cristos, scrisă de 
noi, ca slujitori ai Lui, nu cu cerneală, ci cu Duhul Dumnezeului celui viu; nu pe 
nişte table de piatră, ci pe nişte table care sunt inimi de carne….” 
 
AscultaŃi ce a spus Profetul lui Dumnezeu despre acesta: 

Eu doar am trecut de ziua mea lunea trecută, am făcut de 55 de ani. 
Şi voi ştiŃi, familia Branham nu mi-a cerut niciodată să mă alătur familiei. Eu 
am fost născut un Branham. Şi acela este felul cum suntem noi Creştini. Noi 
doar suntem născuŃi Creştini prin puterea Învierii lui Isus Cristos, şi noi 
suntem Creştini prin naştere (Ioan.3:1-8). Aceea ne face pe noi o creaŃie 
nouă (Gal. 6: 13-16). În vechea noastră natură noi nu am fi putut niciodată să 
fim Creştini. Acela este motivul că astăzi avem atât de mulŃi aşa însuşi-numiŃi 
Creştini, şi trăind orice fel de viaŃă. Ei niciodată nu au experimentat acea 
naştere din nou, acel ceva care vă schimbă pe voi, care scoate viaŃa afară, 
ca şi tragerea afară a sângelui unui om care are un anume tip de sânge, şi 
pune un alt tip în el. Este scoaterea vechii vieŃi afară din om şi injectând ViaŃa 
lui Cristos în credincios. Apoi el devine o creaŃie nouă. (2.Cor.5: 17). El este 
o nouă creaŃie. [1] 
   
       AmintiŃi-vă, Biblia a spus, „Voi sunteŃi epistole scrise citite de toŃi 
oamenii” (2.Cor.3:2). Acum, mulŃi oameni nu ar citi Biblia. Dar Dumnezeu v-a 
făcut pe voi o reprezentare vie. Voi sunteŃi o epistolă umblătoare, ar trebui 
să fiŃi o Biblie umblătoare. Cristos în voi. Voi ar trebui să fiŃi Cuvântul lui 
Dumnezeu, umblând. Şi dacă voi susțineți că sunteți un Creştin, şi nu 
sunteți aceea, influenŃa voastră, ceea ce voi influenŃaŃi vă va face pe voi să 
răspundeŃi de multe suflete pe care voi le-aŃi întors deoparte, departe de 
Cristos, în acea zi a judecăŃii. 
 Noi ştim că omul trebuie să moară, şi după aceea judecata (Evr.9: 

27-29). Moartea nu este un lucru greu. Judecata urmează după moarte; acela 
este partea cea grea. Şi ceea ce aŃi făcut în viaŃă, şi cum aŃi influenŃat pe 
alŃii, voi va trebui să răspundeŃi pentru aceea în acea zi. (2.Cor.5: 10-11). 
 Cu cât mai mult noi ar trebui să lăsăm deoparte fiecare greutate şi 
păcatul care ne înfăşoară aşa uşor, ca să putem alerga cu răbdare acestă 
cursă care ne stă înainte, privind nu la un crez, la un denominaŃionalism, la 
ceva persoană, ci la Isus Cristos, Care este Autorul şi Încheietorul credinŃei 
voastre. (Evr.12: 1-3) [2] 
 
 Nu fiŃi înşelaŃi, voi mai bine aŃi cerceta aceasta îndeaproape acum. 
VedeŃi, dacă voi continuaŃi să spuneŃi, „Păi, nu mă condamnă pe mine să fac 
aceasta, şi nu mă condamnă pe mine să fac aceea.” Lucrurile lumii? Acum, eu 



urmează să vă rănesc doar un picuŃ, voi trage penele înapoi pe partea 
cealaltă. Dar acesta este sigur o dovadă, voi nu aŃi fost niciodată la 
Cristos, voi niciodată nu aŃi fost născuŃi din nou. „Cel ce iubeşte lumea 
sau lucrurile din lume, dragostea lui Dumnezeu nici măcar nu este în el.” 
(1.Ioan.2: 15-17). 
 Acum, dacă voi doar aŃi renunŃat să le faceŃi pentru că voi ştiŃi că 
nu ar trebui să le faceŃi, şi aŃi renunŃat să le faceŃi, acela este semnul că 
voi nu aŃi ajuns niciunde încă. Când acel lucru devine mort în voi, şi 
natura lui este dusă de la voi, acolo este o altă Persoană înăuntru acolo 
şi El poate produce... Duhul Sfânt care a fost în Cristos, în voi, produce o 
ViaŃă ca a lui Cristos. Nimic ce voi să faceŃi; ci ceea ce El a făcut. El a ales 
aceea înainte de întemeierea lumii. [3] 
  

Nu încercaŃi să aveŃi ceva senzaŃii, orice ca să ia locul Duhului 
Sfânt. Când naşterea din nou a venit, voi sunteŃi schimbaŃi (Ioan.3: 1-8). 
Voi nu trebuie să aveŃi nimic ca să o demonstraŃi; viaŃa vostră o 
demonstrează. Felul cum voi umblaŃi, dragostea voastră, pacea, 
îndelunga răbdare, bunătatea, smerenia, răbdarea, aceea este ceea ce 
voi sunteŃi (Gal.5: 22-23). Şi întreaga lume vede reflexia lui Cristos în voi. [4] 
  
 Hai să nu privim după lucruri mari. Hai să privim după Cristos în viaŃa 
noastră. Hai să căutăm după smerenie. VedeŃi? (Rom.12: 16). [5] 
  

Nu numai copii privesc, ci şi vecinii te urmăresc. Nu numai vecinii te 
privesc, ci toŃi asociaŃii tăi te privesc. Oamenii de la biserica ta te privesc. 
Oamenii cu care tu faci afaceri în piaŃă, ei te urmăresc, după mărturisirea ta. Şi 
noi întotdeauna să încercăm să reflectăm pe Cristos în tot ceea ce facem. [2] 
 

„Mai mare este Cel ce este în voi, decât cel este în lume.” (1Ioan.4: 

4). Ce este în voi care este mare? Este Cristos, Cel Uns; Dumnezeu care 
a fost în Cristos, este în voi. [6] 
 

ObservaŃi. Acum, Duhul Sfânt şi descoperirea şi Cristos este.... Duhul 
Sfânt este Cristos în altă formă. Aceea este corect. [7] 
 
 Atunci dacă El este în voi, nu mai eşti tu acela care trăieşti, ci este El 
Acela care trăieşte în tine (Gal.2: 19-21). VedeŃi? Nu eşti tu gândind sau ceea 
ce tu gândeşti despre aceasta, ci este ceea ce El spune despre aceasta. 
VedeŃi? Atunci, dacă El este în tine, El cu siguranŃă nu va nega ceea ce El a 
spus. El nu ar putea să o facă. Ci El va păzi ceea ce El a zis, şi El caută acea 
persoană prin care El se poate manifesta. 
 Atunci cum este despre vindecarea bolnavilor? VedeŃi? Mai mare este 
Cel care este în voi, decât boala. VedeŃi? Pentru că aceea este o intrerupere, 
întrerupând chiar legile lui Dumnezeu, boala este aceea. Mai mare este Cel 
ce este în voi, Acela este Vindecătorul şi Creatorul, decât diavolul care 
întrerupe chiar programul vieŃii voastre (1.Petr.2: 21-24). Dar acela care 
este în voi este Cristos. Şi dacă Cristos este în voi, lucrările lui Cristos le vaŃi 
face şi voi, dacă Cristos trăieşte în voi. El a spus aşa în Sf. Ioan 14: 22, „Acela 



care crede în Mine, lucrările pe care le fac eu, le va face şi el.” Dacă voi 
sunteŃi în Cristos, sau dacă Cristos locuieşte în voi... Atunci Cristos este 
Cuvântul. Este aceea corect? Şi Cuvântul vine la profeŃii Lui (Amos.3: 7) 
VedeŃi? Şi dacă Cristos locuieşte în tine, lucrările lui Cristos vor fi făcute prin 
tine, ViaŃa lui Cristos va fi trăită prin tine. Lucrările pe care El le-a făcut, viaŃa 
pe care El a trăit-o, şi totul, va trăi prin tine. 
 Dar dacă tu încă trăieşti viaŃa ta proprie, atunci lucrările tale sunt 
acelea pe care le vei face. (Evr.4: 10-11). Dacă îndoielile tale despre 
promisiunile lui Dumnezeu sunt în tine, atunci Cristos nu este acolo. Dacă 
Cristos trăieşte în tine, El va recunoaşte Cuvântul Lui şi El va împlini 
promisiunile Lui. VedeŃi? El va face aceea. [8] 
 
 Când noi suntem în Cristos, noi avem binecuvântări spirituale 
(Efes.1:3) În afară de Cristos, noi avem senzaŃii. În Cristos noi avem 
binecuvântări pozitive, nu credinŃe închipuite (prefăcute), nu ceva 
imitaŃie, nu ceva adăugări. Dar câtă vreme voi încercaŃi să spuneŃi că voi 
sunteŃi în Ńara promisă, şi voi nu sunteŃi, păcatele voastre vă vor găsi. Dar 
când voi sunteŃi în Cristos Isus, El a promis că voi veŃi avea pace cerească 
(Ioan.14: 27), binecuvântări cereşti, Duhul ceresc, totul este al vostru (1Cor.3: 

21-23). Voi sunteŃi în Ńara promisă şi în deplina posesie a tuturor lucrurilor. 
Amin. Cât de minunat. [9] 
 
 Şi dacă Cuvântul locuieşte în voi, atunci voi sunteŃi o persoană 
unsă cu Cuvântul. „Voi locuiŃi în Mine şi Cuvântul Meu în voi, atunci voi cereŃi 
ce vreŃi şi veŃi primi.” (Ioan.15: 7). Acela este Cristos în voi, ungând 
Cuvântul pentru timpul acesta, în orice epocă ar fi trăit ei. [10] 
 
 Singura cale ca tu să trăieşti o viaŃă care este vrednică de Evanghelie 
este să laşi Evanghelia Însăşi, fiecare parte din Evanghelie, să vină în tine şi 
să reflecte promisiunea Lui înapoi, să se facă manifest. Lasă pe Dumnezeu să 
trăiască în tine ca să dovedească promisiunea acestei zile. Doar aşa cum Isus 
a spus lui Ioan, „Lasă ca acesta să fie aşa Ioan, aceea este corect, dar noi 
suntem Mesagerii acestei zile, şi noi trebuie să împlinim toată neprihănirea.” 
(Ioan.3:13-15). Şi dacă noi suntem Creştinii acestei zile, hai să primim pe Isus 
Cristos în inimile noastre (Ioan.1: 12) Şi El este Cuvântul. Nu negaŃi nimic din 
ce spune El, ci spuneŃi, „Acesta este Adevărul.” Şi puneŃi-L în inima voastră, şi 
urmăriŃi roadele Duhului asupra voastră, şi împliniŃi fiecare promisiune pe care 
El a făcut-o în Biblie. Dumnezeu doreşte să împlinească Cuvântul Său, şi El 
nu are alte mâini decât ale mele şi ale tale. El nu are alŃi ochi, decât ai mei şi 
ai tăi. El nu are altă limbă decât a mea şi a ta. „Eu sunt viŃa, voi sunteŃi 
mlădiŃele.” (Ioan.15: 1-5). MlădiŃele aduc roada. ViŃa energizează mlădiŃele. 
Aceea este o viaŃă care este vrednică. [11] 
  

Fiecare denominaŃiune va produce o viaŃă proprie. Dar dacă acea 
viŃă originală va aduce o altă mlădiŃă, ea va produce struguri la fel cum a făcut-
o prima dată. Şi dacă ViaŃa lui Isus Cristos aduce vreodată un alt trup de 
credincioşi, el va produce roadele care au fost aduse prima dată; ei vor scrie o 
Carte a Faptelor în urma ei, pentru că va fi aceeaşi ViaŃă. VedeŃi, ce vreau eu 



să spun? Voi doar nu puteŃi să vă îndepărtaŃi de la aceea. Este ViaŃa lui 
Cristos în voi, fiind injectată în voi prin Duhul Sfânt Însuşi, trăind viaŃa Lui 
Proprie prin voi. [12] 

 
Şi amintiŃi-vă, El le-a interzis ucenicilor să mai predice, sau să mai 

facă ceva până când ei nu au mers în puterea Duhului. „AşteptaŃi în cetatea 
Ierusalim, până când veŃi fi îmbrăcaŃi cu putere de sus.” (Luca.24: 42-49). 
VedeŃi? Voi să nu mergeŃi afară până când nu mai sunteŃi voi, ci este 
Dumnezeu în voi. Oamenii pot să vadă reflexia lui Isus Cristos în voi. Atunci 
oamenii vor crede, pentru că nu veŃi mai fi voi, ci va fi El. Şi toŃi aceia pe care 
El i-a cunoscut mai dinainte, vor veni. (Rom.8: 30). Ei vor vedea. „Oile Mele 
vor cunoaşte glasul Meu...” [13] 

 
Noi nu trebuie să avem audienŃe mari. Noi nu trebuie să predicăm la 

zece mii. Noi chiar nici nu trebuie să predicăm. Noi putem fi reclama lui 
Dumnezeu (2.Cor.3: 1-3). De unde ştiŃi voi că viaŃa vostră nu ar putea să 
stârnească ceva tânăr înspre Evanghelie, careva din voi bărbaŃii cei mai 
bătrâni, sau voi femeilor mai bătrâne, să pornească pe tineri acolo pe câmp să 
câştige sute de suflete pentru Cristos. Aceea a fost pentru că el a văzut pe 
Cristos în voi. Tu i-ai prezentat pe Cristos în puterea simplă a Evangheliei. 

Da, eu cred că noi avem nevoie de Cristos. Da, domnule. Singura 
cale ca noi să vedem pe Cristos este când El se reflectă în fiecare. Eu 
văd pe Cristos în voi. Voi Îl vedeŃi în mine. Aceea este cum noi îl privim 
pe El. [14] 

 
Vechiul Stejar, pe care voi îl aveŃi aici, el îşi Ńine frunzele toată iarna. 

Primăvara anului următor voi nu trebuie să luaŃi jos vechile frunze, ci doar să 
lăsaŃi noua viaŃă să vină înăuntru, şi cele vechi vor cădea. Acela este 
felul cum este. LăsaŃi pe Cristos să vină în inimă, de restul se va ocupa 
El Însuşi. Aceea este corect. Doar luaŃi pe Cristos în inimă; El se va 
ocupa de restul! [15] 
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prin ziare, materiale de citit, până când fiecare SămânŃă predestinată l-a auzit. 

[Fr. Branham în’Conduită-Ordine-Doctrină’,pag. 673] 


